
Zápis KM 
23. 3. 2022 

• přítomní: Sobčíková, Koutník, Černý, Větrovcová, Kopecký, Rakowski, Škrabal, Dvořák, Dejdar 

• schůze proběhla on-line, vedla Jana Sobčíková 

 

 

1) Informace o přípravě koncepce reprezentace 

a. Jana Sobčíková podala informaci o termínech a harmonogramu přípravy koncepce. 

b. Předsednictvo bude brát na vědomí stav příprav. 

c. Dále bude poskytnutý prostor pro komise, výbor a další orgány ČAS pro připomínky. 

2) SpS a podpora mládeže v klubech 

a. diskutovaná navržená změna financování podpory mládeže v klubech 

b. návrh počítá se zachováním SpS / SCM při klubech pro formální požadavky, ale 

sloučení kritérií a finančních prostředků „na Mládež“ pro kluby. 

c. Důvodem je zdůraznění významu starších kategorií, zjednodušení administrace a 

větší volnost klubů při nakládání s podporou. 

3) Pozice vedoucích trenérů SCM a rozpor a součinnost krajů a sekcí 

a. shoda na tom, že sekční uspořádání má své limitace, zejména s ohledem na reálné 

fungování atletů a trenérů v mládeži (lokální, regionální, klubové, významně vázané 

na školu…). 

b. současný systém de facto reflektuje navržené změny již dva roky, určité rozšíření – 

ale opět spíše na regionální úrovni – představují atletické akademie. 

c. Rozpor vnímán mezi poptávkou po kvalitní reprezentaci a zároveň absenci úvahy o 

„talentované mládeži“ v širokém slova smyslu. Rozpor vzniká i v požadavku na 

kvalitativní posouzení více faktorů při zařazování do SCM a zároveň ve snaze omezit 

vnímání na úzce zaměřené sekce. 

d. Zdůrazněn zásadní kvalitativní i objemový rozdíl práce úvazkového trenéra (VT SCM, 

RTM), oproti jen částečně odměňovaným trenérům (T SCM). 

4) Další postřehy 

a. Úvaha o omezení prvního ročníku v SCM. 

b. Problém SG vs. přechod na VŠ a reálné snížení tréninkové zátěže. 

c. Problém v souvislosti s Ruskou invazí na UA – škrtání rozpočtů na krajích a 

municipalitách se může projevit ve snížených rozpočtech na sport. 

5) Různé 

a. informace o zapojení ukrajinských dětí do atletiky 

b. úkol Koutník: rozeslat seznamy SCM ke schválení, schválení proběhne per rollam.  

c. termín příští porady 11.4. v 8:00 

 

Zapsal Koutník 

 

 


